

K A F F E E B E C H E R

THE MEISSEN
MUG COLLECTION



STAATLICHE PORZELLAN-MANUFAKTUR
MEISSEN GMBH



WWW.MEISSEN.COM



KISSES ON MEISSEN,
79A404-55810-1



LIPS,
79A406-55810-1



GIANT HEART,
79A405-55810-1



THIS IS MEISSEN,
79A407-55810-1



ORNAMENTAL HEART,
79A409-55810-1



STRUCTURED STRIPES,
79A400-55810-1



THESE EYES,
79A408-55810-1



ADAM,
79A410-55810-1



CAROL,
79A403-55810-1



PEACE, YELLOW,
79A402-55810-1

THE MEISSEN MUG COLLECTION

KAFFEEBECHER		MUGS	
VOLUMEN (VOLUME)		0,25 L	
KÜNSTLER (ARTISTS)		OTTO DRÖGSLER & JÖRG EHRLICH, 2017	
ENTWURF (DESIGN)		OTTO DRÖGSLER & JÖRG EHRLICH, 2017	

(DE)

Die Kollektion ist eine Zusammenarbeit von Meissens Kreativdirektoren und den Manufakturisten. Sie ist Ausdruck der Diversität, des Variantenreichtums und innovativen Denkens, aber auch der Spontanität bei den Meissener Dekoren. Insgesamt zwanzig verschiedene sind entstanden, abstrakte und florale Motive, stilisierte Symbole, Tiermotive oder menschliche Portraits, die in verschiedenen Techniken umgesetzt wurden. In ihrem variantenreichen und modernen Design eignen sich die Kaffeebecher für zu Hause sowie als Geschenk.

(EN)

The Meissen mug collection is the result of the close collaboration between our creative directors and artisans. It is a showcase of diversity, variety, and innovative ideas, but also the spontaneity of beauty. Floral and abstract patterns, stylized symbols, animal illustrations and portraits are some of the examples of the twenty distinctive motifs created for this series. The mugs' many embellishments, applied using a variety of techniques, along with their sleek design and modern color schemes make them a favorite for personal use or for gifting to others.



TROPIC BIRD,
61A120-55810-1



CHINOISERIE
GENTLEWOMAN,
592501-55810-1



CHINOISERIE
ALCHIMIST,
592401-55810-1



BLUE ORCHID,
830501-55810-1



FLOWERS,
08A004-55810-1



EXOTIC BIRD,
34A036-55810-1



RAINBOW
„ZWIEBELMUSTER“,
36A016-55810-1



SWORDS,
77A042-55810-1



MING DRAGON,
SCHWARZ,
33A173-55810-1



PEACE, OLIVE GREEN,
79A401-55810-1